

供應商禁用衝突礦石聲明書

Anti-Conflict Minerals Statement of Supplier

以責任商業聯盟 (Responsible Business Alliance · 簡稱 RBA) 與經濟合作暨發展組織 (Organization for Economic Cooperation and Development · 簡稱 OECD) 規範為基準、排除使用原料生產國：剛果民主共和國

Based on RBA and OECD, the company shall eliminate the use of raw material from The Democratic Republic of the Congo.

本公司為尊重 RBA 的理想，我們將實行下列事項。

Our company respects the ideal of EICC, we will enforce the following items.

1. 本公司尊重 RBA 與 OECD 所訂定的行為準則。

We respect the code of conduct established by RBA and OECD.

2. 本公司為遵守 RBA 與 OECD 的聲明，會調查並確認原材料採購的地方和礦石的來源。

To follow RBA and OECD statement, we will investigate and verify the origins and sources of all raw materials and minerals.

3. 根據調查結果，確定本公司的產品並沒有使用來自剛果民主共和國的原料。

According to the investigation result, we are confident that none of our products uses the raw material from The Democratic Republic of the Congo.

4. 若有發現原料或礦石源自於剛果民共和國的話，本公司將停止購買，並主動通知尖點科技公司採購單位。

We will stop purchasing and inform the purchasing department of Topoint Technology Co., Ltd. once the raw material or minerals were discovered to be from The Democratic Republic of the Congo.

公司名稱 Company Name : _____

企業代表 Representative : _____

日期 Date : _____